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Opus Dei elitair? Ik
denk van niet

“De heilige Jozefmaria zorgt
echt voor mij.” Kathleen
McCormick is thuiszorgster,
schoonmaakster en
grootmoeder, en ze is
medewerker van het Opus Dei.
Ze woont in Glasgow.

2-5-2007

Ik heb nooit geld gehad. Geld maakt
je leven makkelijker. Ik heb zo vaak
aan de grond gezeten, dat ik goed
weet wat het is om geen geld te
hebben – je kunt niet overleven. Ik



heb nooit zo'n hoge dunk gehad van
hoogopgeleide mensen in topfuncties
– voordien zou ik je nooit te woord
hebben willen staan. Ik zou iemand
zoals jij zelfs nooit gegroet hebben.

Dat komt omdat we als kinderen zo
slecht werden behandeld, we waren
toen erg arm – we hadden niets. We
werden door leraren genegeerd, de
goed opgeleide mensen, ik haatte
hen! Artsen, leraren, ambtenaren ...
we werden genegeerd en daarom
had ik geen hoge pet op van
professionals.

Maar nu niet meer, niet meer nadat
ik Anne ontmoette. Dat moment
markeerde de ommekeer. Anne is
mijn arts. Zij is een numeraire van
het Opus Dei en ze heeft mij tijdens
mijn ziekte tot op de dag van
vandaag heel respectvol behandeld.
Zij gaf mij een bidprentje van de
heilige Jozefmaria, dat ik lange tijd in
een lade bewaarde.



Ik kwam steeds meer over hem te
weten en bad via hem tot God door
gewoon met hem te praten. Ik ben
genezen van kanker, had een zeer
slechte gezondheid en zeer veel pijn.
Ik heb veel steun ontvangen van de
heilige Jozefmaria, op vele, vele
manieren ... maar dat is een ander
verhaal. We zijn goede vrienden.

Ik zou hebben gewild je jaren eerder
te hebben ontmoet, toen mijn
kinderen jonger waren ... je zou mij
koken hebben geleerd, naast vele
andere zaken die ik nooit geleerd
heb. Ik was heel eenzaam toen. Nu
vertel ik mijn dochters en zonen hun
kans te benutten door hun kinderen
mee te nemen naar activiteiten die
door leden van het Opus Dei worden
georganiseerd.

Ik heb zoveel andere fantastische
mensen ontmoet. Als ik erg ziek ben
of boos, dan kan mijn vrienden
binnen het Opus Dei bellen, die mij



dan veel helpen. Ik kan zo af en toe
nog steeds uitvallen tegen mensen,
omdat ik vreselijk heetgebakerd ben,
maar niemand toont enige wrok.

Soms ga ik, indien mogelijk, naar
bezinningsdagen. Ik geniet ervan.
Het geeft mij tijd om te zitten, te
ontspannen en om in alle rust na te
denken. Aanvankelijk vond ik het
zeer vermoeiend, het kostte mij veel
moeite. Na vaker mee te hebben
gedaan, voelde ik mij beter en raakte
ik eraan gewend. Er is veel nog dat ik
niet begrijp over het bidden.

Mijn zoon Danny zal je iets vertellen
over mijn wonder ... toen ik werd
aangevallen door drie mannen –
drugsverslaafden – en bijna werd
neergestoken. Deze jonge mannen
zijn nu allen door hun
drugsverslaving overleden. Het was
onvoorstelbaar wat ik in hun ogen
zag: Ik zag doodsheid in de ogen van
mensen die aan drugs zijn verslaafd.



De heilige Jozefmaria zorgt echt voor
mij. Het was niet goed om tegenover
hem uit te vallen, maar hij begrijpt
het.
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